



家族企业

- 是一家西班牙食品公司，其生产行业领先的果汁和蔬菜汁、浓缩汁和果泥。
- 位于西班牙地中海东南海岸的中心地带，在这里获得新鲜的原材料。
- 在生产每个阶段采用最先进的加工技术，致力于提供行业最优方案。
- 作为生产和加工领域的领导者，我们为整个食品行业提供浓缩果汁解决方案和定制产品。
- MaK Food公司由 Canteros 兄弟 Arturo 和 Miguel A 领导，是一家第三代私有家族企业。

Family company

- MaK Food is a Spanish food company producing industry-leading fruit and vegetable juices, concentrates, and purees.
- Located in the epicenter of the Spanish Mediterranean on the south east coast where we have access to all raw materials.
- We are committed to the industry's best practices in every phase of production using state-of-the-art processing technologies.
- As a leader in production and processing, We create fruit concentrates solutions and tailor-made products for the entire food industry.
- The company is directed by Arturo and Miguel A, the Canteros Brothers, a privately owned family company in its third generation.
- 我们根据产地和季节性，精心挑选最佳风味水果。我们与 43 位农民和 3 个合作社达成种植技术协议，使我们能够在自己的工厂使用独特压榨技术采集，以保证最高可可持续性标准保留其营养和新鲜度。
- 地中海 - 西班牙 - 穆尔西亚：我们的加工厂位于战略地理位置，拥有最先进的技术，可提供最优质的产品，确保从采购到物流的全程精心照料。
- We carefully select fruits at their prime, considering their origin and seasonality, along with growing techniques with our agreements with 43 farmers and 3 Cooperatives. this allows us to squeeze them with unique technology at our own plants, capturing their nutrition and freshness while upholding the highest sustainability standards.
- Mediterranean-Spain-Murcia: Our strategically located processing facilities boast state-of-the-art technology to deliver the finest products, ensuring care is maintained from sourcing to logistics.



家族企业

- 是一家西班牙食品公司，其生产行业领先的果汁和蔬菜汁、浓缩汁和果泥。
- 位于西班牙地中海东南海岸的中心地带，在这里获得新鲜的原材料。
- 在生产每个阶段采用最先进的加工技术，致力于提供行业最优方案。
- 作为生产和加工领域的领导者，我们为整个食品行业提供浓缩果汁解决方案和定制产品。
- MaK Food公司由 Canteros 兄弟 Arturo 和 Miguel A 领导，是一家第三代私有家族企业。
- 我们根据产地和季节性，精心挑选最佳风味水果。我们与 43 位农民和 3 个合作社达成种植技术协议，使我们能够在自己的工厂使用独特压榨技术采集，以保证最高可可持续性标准保留其营养和新鲜度。
- 地中海 - 西班牙 - 穆尔西亚：我们的加工厂位于战略地理位置，拥有最先进的技术，可提供最优质的产品，确保从采购到物流的全程精心照料。

Family company

- MaK Food is a Spanish food company producing industry-leading fruit and vegetable juices, concentrates, and purees.
- Located in the epicenter of the Spanish Mediterranean on the south east coast where we have access to all raw materials.
- We are committed to the industry's best practices in every phase of production using state-of-the-art processing technologies.
- As a leader in production and processing, We create fruit concentrates solutions and tailor-made products for the entire food industry.
- The company is directed by Arturo and Miguel A, the Canteros Brothers, a privately owned family company in its third generation.
- We carefully select fruits at their prime, considering their origin and seasonality, along with growing techniques with our agreements with 43 farmers and 3 Cooperatives. this allows us to squeeze them with unique technology at our own plants, capturing their nutrition and freshness while upholding the highest sustainability standards.
- Mediterranean-Spain-Murcia: Our strategically located processing facilities boast state-of-the-art technology to deliver the finest products, ensuring care is maintained from sourcing to logistics.



公司-生产基地

仅生产单一果泥、混合物和浓缩物，总产能就达到5000万公斤。

我们每周工作五天，三班制。

12.000 kg/h 单浓度果泥生产线

8.000 kg/h 果肉生产线

16.000 kg/h 冷压提取生产线

8.000 kg/h 混合浓缩生产线

9.000 kg/h 浓缩生产线，6效蒸发器。

Company-Manufacturing Site

Total capacity on 50 million kg just production between single puree, blends and concentrates.

We do work three shifts, 5 days per week.

12.000 kg/h Single strenght puree line

8.000 kg/h Pulp line

16.000 kg/h Cold Press extraction line

8.000 kg/h Blending Concentrates line

9.000 kg/h Concentration line , 6 effects evaporator.

燕麦浓缩液

我们的生产能力为每年6,000吨，并且还在不断增长。

Mak Food Co. 处于绿色工业革命的前沿。

我们正在开创植物性替代品的新时代，以100%天然燕麦浓缩液为旗舰产品。

我们坚定地致力于保持可持续的环境足迹。

Oat Concentrate

Our production capacity is 6,000 tons/year and with growth capacity.

Mak Food Co. is at the forefront of the green industrial revolution.

We are pioneering a new era of plant-based alternatives, with our 100% natural Oat Concentrate as our flagship product.

We are deeply committed to maintain a sustainable environmental footprint.

燕麦浓缩糖浆

*燕麦浓缩糖浆是一种植物性替代品。

*100%由燕麦制成。

*不添加其他任何成分。

*天然甜美、浓稠，具有温和和坚果的味道。

*适用于乳制品和植物性产品（饮料、酸奶、饼干、麦片、早餐、酱汁、婴儿食品.....）

Oat Syrup Concentrate

* Oat Syrup Concentrate is a plant-based alternative.

* 100% made from oats.

* With no added ingredients.

* Naturally sweet, thick with mild & nutty flavour.

* For dairy and plant-based products (drinks, yogurts, biscuits, cereals, breakfast, sauces, baby food...).